

•

## HF Hjortemosen Bestyrelsemøde

Dato: 3/10-22	dagsorden: Aktuelt i Hjortemosen	
Indkaldt: alle medlemmer	Referent: Michelle	
Afbud: ingen	Ordstyrer: Line	
	Underskrift:	
Emne:		
- Bank	Vi er ved at digitaliserer samtlige tilgange mm. i banken. Der er en behandlingstid i banken på 4-6 uger.	
- Opdatering haveleje	$\frac{2}{3}$ af haveleje er sendt ud, de sidste kommer indenfor den næste uges tid. Line og Jane tjekker op på om alle har fået besked.	
- Opdatering af forsikringer	Alle forsikringer er fundet frem, vi laver en gennemgang og tjekker at alt er opdateret.	
- Hjemmeside	Kommer snarest... vi opdatere og sender nyhedsbrev ud når det går i luften.	

<p>Dato: 3/10-22</p> <p>Indkaldt: alle medlemmer</p> <p>Afbud: ingen</p>	<p>dagsorden: Aktuelt i Hjortemosen</p> <p>Referent: Michelle</p> <p>Ordstyrer: Line</p> <p>Underskrift:</p>	
<p>- Vand og toilet/fælleshus /vinter</p> <hr/> <p>- Slamsuger</p>	<p>Indkomne forslag.  flere har ytret ønske om, at kunne bruge toilettet om vinteren, så de kan komme på weekend dvs et ønske om at få gravet vand ned i fælleshus og toilet, hvorved vi også beskytter mod frost, og får byttet de gamle rør som trænger til udskiftning.</p> <hr/> <p>Kontakt til slamsuger mhp. tilbud for at rense dæksler af forebyggelse af oversvømmelser</p>	
<p>- Oversvømmelse</p> <hr/> <p>- Skraldeordning</p>	<p>Der vil blive kontaktet teknisk forvaltning grundet oversvømmelse, samt løsninger på hvordan vi kan forebygge det.</p> <hr/> <p>Forslag.  Når vi starter op til foråret får vi lavet en aftale med kommunen ang. skrald. der vil derefter komme en mail ud, hvor al info omkring dette vil fungerer.  tanken er at man betaler et årligt beløb, hvor man har sin egen nøgle med adgang til at afleverer sit skrald.  det vil kun være en omkostning for de som er tilmeldt ordningen.</p>	

Dato: 3/10-22	dagsorden: Aktuelt i Hjortemosen	
Indkaldt: alle medlemmer	Referent: Michelle	
Afbud: ingen	Ordstyrer: Line	
	Underskrift:	
Evt: Strøm	Der vil gå et par uger før vi får svar fra elektriker firma med tilbud, hvorved vi arbejder på at få indhentet flere tilbud i mellemtiden.	
_____	_____	
Udlejning af fælleshus	Fremadrettet vil det være bestyrelsesmedlem Michelle Wilsgård der vil stå for udlejning af fælleshus.	
_____	_____	
Næste bestyrelsesmøde	24/10 kl 17.00	

